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PROTOKÓŁ NR 11/2023 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, które odbyło się w dniu 01.12.2023 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
 
 
 Porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opiniowanie projektu budżetu na 2024 rok. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Bieruń na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 

przyłączy kanalizacyjnych. 

4. Sprawy bieżące.  

5. Przyjęcie Protokołu nr 10/2023 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z dnia 20.11.2023 r.  

 

 
Ad 1 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry przywitał zaproszonych Gości oraz Radnych. 
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji, wniosków, opinii 
stanowisk.  Zapytał o uwagi do porządku posiedzenia oraz materiałów. Radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad 2 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa przedstawił po krótce sposób obradowania na budżetem na 
2024 rok.  
Do tematu głównego wprowadziła Skarbnik Miasta Dorota Goj.  
 
W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, radny Stanisław Jurecki, radna 
Maria Sitko.  
 
Poruszono kwestie dotyczyły m. in.: znacznych zmian w planowanych wydatkach względem zeszłego 
roku, uwzględnienia inflacji, ujęcia w budżecie wyższej kwoty na ekwiwalent dla strażaków, szczegółów 
zadania dotyczącego termicznego przetwarzania odpadów, środków dotyczących dofinasowania dla 
policji, środków przeznaczonych na Spółkę Wodną, gospodarowania odpadami, monitoringu 
przedszkola na ul. Kamiennej. 
 
Odpowiedzi udzielili: Skarbnik Miasta, Zastępca Burmistrza Miasta Sebastian Macioł, Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarowania Odpadami Agnieszka Sklorz, Naczelnik Wydziału 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Waldemar Prietz.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod głosowanie: 
 
Opinia 1 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt budżetu Miasta na 2024 rok pozostający  
w kompetencji Komisji.  
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 7 głosach za.  
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Ad 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały 
 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Bieruń na 

dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz przyłączy kanalizacyjnych. 

 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarowania Odpadami przedstawiła projekt uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, radna Maria Sitko. 
Poruszono kwestie dotyczyły m. in.: skutków finansowych wprowadzenia uchwały, kosztu 
przydomowej oczyszczalni ścieków, badań/ kontroli terenu przed budową przydomowej oczyszczalni 
ścieków.  
 
Odpowiedzi udzielili: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarowania Odpadami, 
Zastępca Burmistrza Miasta Sebastian Macioł. 
 
 
Opinia 2 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Bieruń na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków oraz przyłączy kanalizacyjnych. 

 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 7 głosach za.  
 
 
Ad4 
Radny Dariusz Czapiewski poprosił o to, aby w związku ze zbliżającymi się opadami śniegu w czasie 
odśnieżania zwrócić uwagę na wyjazd z osiedla Homera.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa zapytał, czy otrzymaliśmy odpowiedź z Wód Polskich 
odnośnie rzeki Gostyni oraz Potoku Bijasowickiego. Przewodniczący Komisji poprosił o przesłanie 
korespondencji radnym w w/w tematach.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poprosił o zwrócenie się do Wód Polskich, aby konserwacja 
rowu Potoku Bijasowickiego została potraktowana jako zadanie priorytetowe w 2024 roku.  
 
Radny Walety Magiera zapytał o to, jakie działania zostały podjęte w temacie rowu od Rewi. 
Radny Magiera odniósł się również do pisma z Wód Polskich odnoście operatu wodno-prawnego. 
Radny przedstawił swoje ogromne niezadowolenie z obrotu sprawy.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa również wyraził swoje zdanie w tym temacie.  
 
Odpowiedzi udzielił: Zastępca Burmistrza.  
 
 
Ad 5 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod głosowanie protokół  
nr 10/2023 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z dnia 20.11.2023 r.  

za - 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos  

Protokół nr 10/2023 został przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Arleta Urbańczyk 
 

Przewodniczący  
Komisji Bezpieczeństwa  

 
 
 Jarosław Mokry 
 
 


